



PRODUCT SUBMISSION FOR SOURCE TAGGING CERTIFICATION LAB

IMPORTANT: All sections must be completed. This form must accompany the product(s) you are submitting.

注意: 所有項目必須填寫. 此表格必須與產品一併遞交。

The Source Tagging Certification lab ensures consistency in Sensormatic® label placement and accuracy in label application for the supplier and retailer. The Source Tagging Lab provides the guidelines and recommendations that define the best performance, detection and deactivation at the retailer's Point-of-Sale. 為了使Sensormatic®源標籤於零售點發揮最佳的表現、檢測與消效功能，本認證中心會提供有關的指引及建議予供應商及零售商，確保源標籤的擺放及使用保持一致性及準確性。

Company (公司名稱): \_\_\_\_\_ Address (地址): \_\_\_\_\_ Date (日期): \_\_\_\_\_ Contact (聯絡人): \_\_\_\_\_ Title (職位): \_\_\_\_\_ Phone (電話): \_\_\_\_\_ Fax (傳真): \_\_\_\_\_ Email Address (電郵地址): \_\_\_\_\_

RETAIL CHANNELS (零售網絡)

YOU MUST SPECIFY WHO YOU WILL BE TAGGING FOR: (貴司必須指出將會為那個零售商做源標籤)

Please select all that apply

- Do-It-Yourself: Expo, Lowe's, McCoy's, Northern Tool, Orchard Supply, The Home Depot, Masters / OXYGEN, Dept. Stores: Belk Stores, Federated, Sears, The Bay, Food / HBC-OTC: Discount Drug Mart, Food Lion, Happy Harry's, Loblaw Companies, Longs Drug Stores, Sobeyes, The Kroger Co. and associated divisions, Vitamin Shoppe, Local Stores: Park'n Shop (百佳), Watson's The Chemist (屈臣氏), General Merchandise: AAFES, AutoZone, BJ's Wholesale, Dollar General, Fred Meyer, Kmart, Meijer, Navy Exchange, Pamida, SAAN, ShopKo, Zellers, Wal-Mart (沃爾瑪): WM Argentina, WM Brazil, WM Canada, WM Central America, WM China, WM Japan, WM Mexico, WM Puerto Rico, WM UK-ASDA, WM USA, Multimedia: Best Buy, Blockbuster, Borders, CompUSA, Future Shop, Hastings, Movie Gallery, Office Depot, Office Max / G&Toy, Radio Shack, Staples, Trans World, Sporting Goods: Academy Sports, Bass Pro Shops, Cabela's, Dick's Sporting Goods, Dunham's Sports, Forzani, Gander Mountain, G.I. Joe's, Hibbett Sports, Sport Chalet, Sports Authority

Other Retailer(s) 其他零售商: \_\_\_\_\_

SPECIAL LABEL INSTRUCTIONS (特別要求)

Unless otherwise noted, the lab will recommend the optimum label location. Please describe any special label location considerations you may have. (除非客人註明或提供任何有可能被考慮之特殊標籤位置，否則測試中心將會提供最好位置)

PRODUCTS SUBMITTED (所提交之商品)

List all products in this shipment. (請列明今次裝送之所有商品)

PLEASE NOTE: When submitting batteries, film and/or products containing permanent magnets please submit 3 samples of each. Products should be submitted for certification exactly as they will appear at the retail store.

注意: 如提交電池，菲林，或其他含有永久磁鐵的產品，每款產品請提供3套樣品。貴司提交之產品必須與放在商店內之包裝一樣。

Table with 3 columns: UPC (條碼號), Quantity (數量), Description (商品名稱). Rows 1-6.

Attach list of any additional UPC/items that will be tagged that are not included in this shipment. (請列明其他條碼 / 商品將會採用源標籤，而又不包括在是次裝送之內)

Total number of SKUs to be source tagged 將會採用源標籤之單品總數 \_\_\_\_\_ When will you begin tagging these products? 貴司將於何時開始使用源標籤? \_\_\_\_\_ MSRP: Please estimate the Manufacturer Suggest Retail Price. 建議零售價 \_\_\_\_\_ Name all packaging companies/OEM and locations applying your labels 列出所有為貴司應用源標籤的包裝公司 / OEM 及聯絡資料 \_\_\_\_\_ List any international manufacturing facilities applying your labels 列出任何會使用貴司貼有源標籤產品的國際品牌/生產商 \_\_\_\_\_

Provide your estimated annual label forecast for these products

請提供每年預算將會訂購標籤之總數

**Please send all products to(請寄商品到)**

**ADT Hong Kong Limited - Source Tagging Innovation Centre**  
Units 905-923, 9/F, Trade Square 香港九龍長沙灣道 681 號  
681 Cheung Sha Wan Road 貿易廣場 9樓905-923 室  
Cheung Sha Wan, Kowloon  
Hong Kong 吳先生收  
Attn: Mr Rick Ng  
Tel:(852) 2753 3082 / 2758 0020 Fax:(852) 2758 6322  
E-Mail: RNG@tycoint.com

\*\*Remark 1): Sample Collection Period from 9:00 am to 1:00 pm and 2:00 pm to 6:00 pm, Monday to Friday (except Public Holiday)

\*\*Remark 2): All sample delivery charges should be paid by customers. Freight collect for product submission is not accepted.

\*\*備註 1): 收件時間為逢星期一至五上午九時至下午一時及下午二時至六時 (公眾假期除外)

\*\*備註 2): 所有送件及收件之運費，均由客戶支付。一切填寫到付送來測試的郵件，將不獲處理。

### **PRODUCT RETURNED (商品回收)**

Most products are processed within 10 business days from receipt. There is no charge for certification.

大部份的商品會在收到後十個工作天內進行測試，此認證服務不用收費。

The sender should be responsible for collection of certified products after product evaluation. All certified products would be disposed in 14 days after completed certification.

(寄件者必須自行負責回收已被測試審查商品的運費，在完成測試起十四天後，所有已被測試之商品將會棄置。)

For product collection, please make an appointment in advance. (如要領商品，請先預約)

Courier Company / Acct# (快遞公司/帳號) \_\_\_\_\_

Product Returned To (產品送回至) \_\_\_\_\_

Address (地址) \_\_\_\_\_

Requested by (Sign) \_\_\_\_\_

Date (日期) \_\_\_\_\_

### **Disclaimer 免責聲明**

**Sensormatic Electronics Corporation Global Source Tagging Lab provides UPP label placement certification services without charge. These services are provided with respect to genuine Sensormatic(r) products only. The services are intended to identify label placement that will conform to the specifications of the corresponding Sensormatic(r) EAS system. Sensormatic Electronics Corporation disclaims any warranty, express or implied, with respect to the services, including, without limitation, any implied warranty of merchantability or of fitness for a particular purpose or use.**

**Sensormatic Electronics Corporation, its employees and agents will in no event be liable for any incidental, consequential, direct or indirect damages suffered by you or any other person or entity arising out of or in connection with the services or the results to be obtained by following any recommendations made in connection with the services.**

先訊美資源標籤測試中心專為客戶提供免費的源標籤位置測試服務，此服務只提供給使用真正先訊美資源產品的客戶，並驗證源標籤張貼於客戶產品的最佳位置，以便配合先訊美資源防盜系統的規格。

先訊美資源明確否認所有有關服務的任何明示或隱含的保證，包括(但不限於)對於適售性或用於任何用途的適用性的隱含保證。

先訊美資源與其僱員及代理，在任何情況下，不會就此服務或使用此服務所得之結果而可能引致或受到偶發性、必然性、直接或間接性的任何損失的客戶、其他人士或其他個體負上任何責任。

此中文免責聲明為英文版本譯本，如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處，應以英文版本為準。